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Abstract (en)
A textile floor covering consists of a base fabric (2), composed of natural fibres, and a wool pile (1), tufted into the base fabric (2). The foot (1a) of
the tufted wool pile (1) has been adhesively bonded to the base fabric (2) by means of a natural latex film (3). All the parts of the carpet including the
adhesive coating (3) are biodegradable materials. After use, the carpet can therefore be disposed of by simply composting it. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein textiler Teppichboden besteht aus einem Trägergewebe (2) aus Naturfasern und einem Wollflor (1), welcher in das Trägergewebe (2) getuftet
ist. Der Fuß (1a) des getufteten Wollflors (1) ist mittels eines Natur-Latexfilms (3) mit dem Trägergewebe (2) verklebt. Sämtliche Teppichbestandteile
einschließlich des Klebebelags (3) bestehen aus biologisch abbaubaren Materialien. Der Teppichboden kann daher nach seiner Verwendung durch
einfaches Kompostieren entsorgt werden. <IMAGE>
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